



VLAAMSE
ATLETIEKLIGA

Verlag

(vergadering via videoconf.)

Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, E. Chevrolet, J. Jacobs, P. Van Waes, T. Willaert, R. Smith, L. Peetroons, M. Smits (verslag)

Verontschuldigd: G. Struys

Afwezig: /

1 GOEDKEURING VERSLAG 2/4

Goedgekeurd.

2 BESPREKING BESLUITEN VEILIGHEIDSRaad

- Er is inmiddels contact geweest tussen Ludwig, Gery en Roel Parys. Er zal communicatie moeten gebeuren naar de clubs en hiervoor moeten Nick en Ben betrokken worden. De Atletiekunie heeft dit zeer goed aangepakt en we zullen onze communicatie hierop baseren. Ook de opmaak van affiches met adviezen en richtlijnen kan nuttig zijn.
- Eerste stap: richtlijnen geven om trainingen te hervatten in groepjes van max. 3 personen. Richtlijnen om veilig te trainen en om trainingen te spreiden. Clubs wel sensibiliseren om niet meteen alle trainingen te hervatten aangezien dit als een boemerang kan terugkeren. Benadrukken dat alles geleidelijk moet. Ludwig geeft aan Ben de opdracht om checklist, pancartes en affiches voor te bereiden. Roel adviseert om alle trainers die training willen geven verplicht een mondkemper te laten dragen.
Toevoegen aan het document:
 - Mondmaskers voor trainers verplicht
 - atleten worden bij de ingang opgevangen door een bestuurder/vrijwilliger en deze stuurt de betrokken atleten meteen door naar de juiste trainingslocatie.
 - Trainingsmateriaal voor en na elke training ontsmetten
- Tweede stap kan dan zijn om stilaan de trainingen te hervatten maar steeds met inachtneming van de nodige veiligheidsmaatregelen.
- Eerstdaags een officieel bericht laten verspreiden dat richtlijnen snel volgen en dat er al ontsmettingsgel moet besteld worden.

3 IMPACT ONDERSTEUNINGSMaatregelen AAN CLUBS OP BEGROTING

- Erik maakte een simulatie met verschillende en bekijkt de impact op de VAL-begroting en de ruimte om de clubs financieel te ondersteunen. Er wordt beslist om op een verantwoorde manier een deel van de financiële reserves van de federatie aan te spreken.
- De raad van bestuur wil hierover snel communiceren en plant een videoconferentie met alle clubs. We beogen hiervoor eind volgende week (+- 9 mei). Gery maakt een tekst op en laat deze ook bekijken door Ben.

4 SPELREGELS HERSCHIKKEN KALENDER WEGWEDSTRIJDEN

Hoe organiseren we het verplaatsen van wegwedstrijden die niet konden doorgaan? Dit is moeilijk aangezien er nog steeds onzekerheid is omtrent het plaatsvinden van wedstrijden in het najaar. Clubs zouden éénmalig de mogelijkheid krijgen om van datum te veranderen. Het gaat om een 100-tal organisaties die weliswaar niet allemaal gaan willen verzetten. Alles hangt af van wat toegelaten wordt in de gemeente.

5 STATUS PERSONEEL

Een aantal administratieve personeelsleden geraken stilaan zonder werk, dit moeten we zeker in het oog houden (morgen status bij personeelsvergadering).

Andere vraag is wat we doen met de trainers in tijdelijke werkloosheid nu trainingen in beperkte groepjes terug mogen vanaf 4 mei.

Er wordt geopteerd om te wachten tot grotere groepen dan per 3 toegelaten zijn om de werking terug op te starten.

6 VARIA

- Wat doen we met de beker van Vlaanderen Masters die in juni zou plaatsvinden? De discussie over kleinere events moet genomen worden van zodra de Veiligheidsraad hierin een standpunt heeft ingenomen.
- Golazo heeft laten weten dat Luik en de Nacht naar september zouden verhuizen (in week van Memorial).
- BC Recreatie heeft vergaderd en zijn bezorgdheid geuit omtrent het tijdig indienen van projecten rond recreanten in de nieuwe beleidsperiode nu de timing rond het beleidsplan werd aangepast.

BELANGENCONFLICT REGISTER

Wanneer / Waar	Wie	Waarom	Actie